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Snabbcykelstråk längs Värmdövägen, från Forum till Sickla 

Kristdemokraterna och Liberalerna föreslår att ett fält för snabba cyklister målas i bilarnas 
körfält längs Värmdövägen, från Forum till Sickla, den viktigaste sträckan för 
pendlingscyklister i Nacka. 

Förslaget innebär att cyklisterna får välja om de ska cykla på den vanliga gång- och 
cykelbanan eller på det nya målade fältet i bilarnas körbana. Många pendlingscyklister håller 
ungefär samma hastighet som bilarna, de kommer att välja körbanan. Det gör de redan i dag 
i stor utsträckning, av säkerhetsskäl, för att inte riskera att köra på fotgängare. Nu får de 
laglig rätt att köra där. 

Tidigare har rättsläget ansetts oklart. Under 2018 räknar regeringen dock med att införa nya 
bestämmelser, cyklister får då rätt att köra i vägbanan trots att det finns en annan påbjuden 
cykelbana. 

De nya bestämmelserna är mycket välkomna. Det är angeläget att rättsläget blir klarlagt. 
Och bilisterna får en fingervisning att de måste respektera dessa snabba cyklister. Samtidigt 
minskar konflikten med fotgängarna. 

Nacka vill också stimulera Nackaborna att motionera, till exempel i form av pendlingscykling. 
Det ger dessutom en välkommen avlastning av buss- och biltrafiken under det ansträngda 
trafikläge som råder när Slussen byggs om och Nacka bygger stad. Just sträckan Forum–
Sickla är Nackas i särklass mest trafikerade cykelstråk. 

Vi föreslår: 

• att Nacka kommun inför cykelsäsongen 2018 målar ett fält i bilarnas körfält i båda 
riktningar, enligt förslaget ovan, så fort regeringsbeslutet är fattat. Till att börja med längs 
sträckan Forum–Sickla bro. 

• att samtidigt genomföra en informationssatsning tillsammans med polisen om de nya 
bestämmelserna. 
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